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ARKÖSUNDS INTRESSEFÖRENING Protokoll nr 11/2024 

 

Styrelsemöte i Arkösunds intresseförening 2024-12-08 

 

Närvarande: Anders Granqvist, Jonas Albinsson, Pelle Lundblad, Veronica 

Nordmark, Ann Andersson, Anders Carlsson, Sören Hellman, Dick 

Petersén 

 

Frånvarande:  Anette Andersson, Anna-Lena Hansson, Sebastian Sandberg

    

 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordf Anders Granqvist hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte.  

 

§2 Den föreslagna dagordningen godkändes.  

  

§3 Att jämte ordföranden justera dagens protokoll utsågs Pelle Lundblad.  

 

§4 Föregående protokoll; Protokoll nr 10/2024 från 2024-11-17 lades till handlingarna. 

 

§5 Julgran ner, förslag och beslut på dag och tid    

 Beslutades ske 25/1 kl 13. Korv ska serveras. Albin ordnar ned grill. 

 

§6 Julsmörgås, julafton 

Filip Rask kan ordna med skinkmackor och troligen även alkoholfri glögg. 

Alkoholtillstånd saknas ännu, varför enda möjligheten att dricka alkohol är att hålla till 

utanför puben, på gångstråket eller gräset vid julgranen. Föreslås att Filip bjuder in till 

aktiviteten i sina kanaler. 

 

§7 Bergön 

 Vi stödjer tidigare skrivelse som har inlämnats av Carl-Henrik (tidigare AIF-ordf). 

Anders G skriver till Söderköpings kommun. 

 

§8 Musikkvällar 2025  

 Daniel Strenge har kontaktats för bokning av artister. Han tar 6000 kr per bokning, 

Country Cats är bokade 2/7. Jay Smith har nämnts som en möjlig artist (9/7 eller 16/7), 

Stefan Andersson har kontaktats. Övriga kvällar är 23/7 och 30/7. Alternativ leverantör 

för ljud ska kollas (Anders C). Finns ytterligare ett förslag. Albin köper ett partytält till 

kiosken, 3x3 meter och bistår med betongklumpar för förankring. 

 

§9 Sponsring av musikkvällar.   

 Det finns stor frivillighet för att jobba med sponsring. En grupp har nu etablerats med 

Mark Eckerström, Roger Ekström, Jeanette och Andreas Tretten m fl. Gruppen har ett 

första möte 15/12. Det finns en ambition att skicka ut ett underlag för sponsring med 

klara artister under senare delen av januari.  
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§10 Medlemskap 2025.   

 Medlemsavgifterna är höjda enligt årsmötesbeslut, 200 kr för enskild medlem från 15 år, 

600 kr för företag. 

 

§11 Årsmöte 2025 

 Förslag lördag 1 mars kl 11. Underlag ska skickas ut 3-6 veckor före mötet med bokslut 

och verksamhetsberättelse.   

 

§12 Övriga frågor  

- Anders C återkom med en liten uppdatering kring idén med ”ARKÖSUND” i stora 

bokstäver längst ut på piren. Kommunens förvaltare är nu involverad i ärendet, men 

något ytterligare har ej ännu hänt. 
 

 - Golfbanan: Experter ska besiktiga. 
 

- Valberedningen: Alla ordinarie blir kvar i valberedningen. Tre styrelsesuppleanter 

föreslagna: Malin Peterzén, Filip Rask och Monika Jalkemo. Föreslås att en 

stadgeändring bereds som innebär att kravet på 3 suppleanter tas bort i stadgarna och 

att antalet ordinarie ledamöter istället utökas.  
 

- Container på piren: Dick rapporterade om en container som Bråvikslinjen har placerat 

på piren och som står i vägen för annan verksamhet. Kommunen och länsstyrelsen har 

godkänt. Beslutet kan inte överklagas. 
 

- Väg 209: Rapporterades från ett möte som Centern hade kallat del med närvaro från 

Trafikverket. 80 viltolyckor har inträffat under 2023-2024. Gruppdiskussioner fördes 

på mötet. Förslag framfördes om att röja skogskanten på båda sidor om vägen. Pengar 

för en sådan åtgärd saknas dock. 
 

- Hastighetsbegränsning: Dick har framfört förslag om en skylt som lyser upp vid för 

hög hastighet in i samhället. En siffra som har nämnts i diskussionerna med berörda 

myndigheter är att ”endast 1000 bilar per dygn i snitt åker in i Arkösund. Sommartid 

lär dock siffran vara betydligt högre. Siffra för detta saknas dock. 

 

§13 Nästa möte 

Nästa möte föreslogs till 19 januari kl 16 och kommer då bland annat att handla om att 

förbereda inför årsmötet. Anders C fixar fikabröd. 

  

§15 Mötets avslutning 

Ordförande för mötet tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat.  

 

Vid pennan 

  

 

 

Anders Carlsson             

         Justeras 

 

 

 

Anders Granquist    Pelle Lundblad 
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